
 

Z Á P I S 

z 13. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 17. prosince 2020, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Třinácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 10. 12. 2019 do 17. 12. 2020 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 1 – Milan Fárek 

Pozdní příchod:  0 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byli čtyři host. 

    

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Mgr. Juříčková Zdenka, Ing. Mikulenka Jan, členy 

návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Barabáš Vlastimil a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli Mgr. Juříčková Zdenka, Ing. 

Mikulenka Jan, členy návrhové komise: Ing. Žitník Radek, Barabáš Vlastimil a zapisovatelku 

paní Radomilu Kantorovou pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 13. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až listopad roku 2020 

3. Rozpočtové provizorium 

4. OZV o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů 

5. Plán zimní údržby  

6. Oznámení ceny za vodné a stočné 

7. Nákup a prodej pozemků 

8. Informace o činnosti Kempu pod Pustevnami 



 

9. Investiční akce 

10. Rozpočtové opatření č. 3 pro rok 2020 

11. Pověření k rozpočtovému opatření č. 4 pro rok 2020 

12. Různé 

13. Diskuse 

 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

a) Starosta – zjistit možnost vodorovného značení stání před SDH střed. Vysvětluje na 

snímku. Před SDH parkují auta, brání SDH ve výjezdu. Projektant řešil situaci, jsou 

možná pouze 3 místa + značka STOP. 

Stodůlka – nebylo by lepší dát šikmé stání? Odpověď: je to horší, nepřehledné, 

využitý pouze jeden směr odjezdu 

Ing. Žitník – 2,80 šířka? Opověď: ano, 2,80 šířka a 5 m délka. 

b) Starosta – zklidnění dopravy v Kněhyních v úseku u MŠ. Projektant – doporučil: 

z horního směru do reflexního pásku začátek obce (provedeno). Policie souhlasí 

s pásem s hlukovým povrchem. Přechod u MŠ být nemůže (pouze z chodníku na 

chodník). Z dolního směru bude silnice vyšrafovaná, aby upozornila řidiče. Ještě 

jednání s projektanty přidělat blikající červené světlo. Na jaře by se to mělo realizovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

 

INFORMACE A ŽÁDOST OBČANŮ 

 

Host: odvodnění pozemků na Fiuráškovicích. Kvůli odvodnění jsem byl na CHKOB, ŽP a 

stavebním úřadě a měl jsem se obrátit na obec. Voda teče z polí přes obecní cestu přímo ke 

mně do garáže.  Odpověď: kontrola na místě, voda teče z luk a polí, meliorace je nefunkční, 

stará. Problém je, na místě to nevyřešíme. Řešení je příkop, ale není místo, kam umístit, 

vzhledem k množství vody. Pokud se to odvodní, musí se voda někam stáhnout.  

Host: je možnost pořídit vsakovací jímku, která by se zakopala u mého domu. Úřady by s tím 

souhlasily, ale mám to řešit i na obci, ať to není jen na mě. Odpověď: obec se určitě na tom 

bude podílet, minimálně na projektové dokumentaci, která bude muset být. Bude se muset 

řešit, co s vodou dál, aby do budoucnosti neohrožovala další pozemky.  

Host: záleží také na podloží, jestli bude vsakovat. Geologický průzkum je drahý. Měly by se 

využít staré příkopy. Odpověď: příkopy jsou i na soukromých pozemcích a s tím bude 

problém. Musíme využít váš pozemek. Níže je kanál, ale už se do něj nedá nic napojit.  Bude 

se to řešit až příští rok, na jaře. 

Stodůlka: je to dlouhodobý problém, musí se to vyřešit. Do usnesení, aby se dále projednávalo 

a řešilo.  

Bc. Uhlářova: v uvedené lokalitě je cítit zápach, jaká je příčina? Odpověď: ví se o tom, je to 

z jímky. Bude se řešit přímo s majiteli a nabídne se jim pomoc formou dotace na kanalizaci. 

Napojení na hlavní řád je náročné. 



 

Host: jak je to s územním plánem, mám problém s kolaudací? Odpověď místostarostka: před 

veřejným projednáváním ÚP. KUZL neschválil některé žádosti (střed náves). Něco jsme 

museli doplnit. Je to zpět na kraji, až bude souhlasné stanovisko, bude veřejné projednávání 

(cca leden). Svolání musí být zveřejněno 35 dnů. Na konci února proběhne. Pokud nebude 

mnoho připomínek, cca květen, červen budeme mít nový ÚP. Pokud bude připomínek hodně, 

veřejné projednávání se bude opakovat a schválení se prodlouží.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi řešit odvodnění lokality Fiuráškovice 

Usnesení č. 4 bylo uloženo 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-11/2020 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Ing. Žitník: položka 2143 cestovní ruch? Odpověď: jedná se o Fond Pustevny, kam přispívají 

tři objekty. Na účtu je 1,3 mil. Kč. Musíme proúčtovat finance z krajů do konce ledna. Zbytek 

je radě Fondu, to jsou všichni, co přispíváme. 

Ing. Mikulenka: jak je to s převodem krajských financí? Odpověď: to zase něco jiného, 2 mil 

Kč, nepůjdou do Fondu, ale přímo nám. Přesunou se do roku 2021, kraj opět přispěje 2 mil a 

ty se zase přesunou do dalšího roku. V roce 2022 by mělo být 6 mil. z KUZL. Bude záležet, 

jestli to použijeme na objekt na Pustevnách nebo záchytné parkoviště. 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy:  49 571 718,25 

Výdaje:  49 649 429,25 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až listopad 2020 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 5 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD III. ROZPOČTOVÉ PROVIZORIUM 

informoval starosta: 

jako každý rok budeme projednávat rozpočtové provizorium. Osvědčuje se to, především 

v dnešní době. Rozpočet musíme schválit do března.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové provizorium a jeho pravidla: 

Obec může: 

- čerpat nekapitálové výdaje čtvrtletně do výše 25% skutečných nekapitálových výdajů 

za předchozí rok 

- čerpat výdaje u schválených investičních akcí podle uzavřených smluv o dílo 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

 



 

BOD IV. OZV O POPLATKU ZA ODPAD 
Informovala místostarostka: 

 

Každoročně se musí schválit vyhláška o poplatku za odpadu (příloha č. 3). Vše zůstává stejné, 

jako v letošním roce. Přidává se příloha, ve které je stanoveno kolik zaplatí domácnost a jaké 

jsou slevy. Uvažujeme, že sleva za plasty bude 5,- Kč. Upravovala se splatnost poplatku do 

30. září. V příštím zastupitelstvu bude zpráva o likvidaci odpadů. Odpadů přibylo – covid, 

všichni doma, spousta chatařů. Byl schválen nový odpadový zákon od ledna 2021. Není 

prováděcí vyhláška, nevíme, co bude.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje „Obecně závaznou vyhlášku obce Prostřední Bečva č. 2/2020 o 

místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů“ 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

BOD V. PLÁN ZIMNÍ ÚDRŽBY 
Informovala starostka (příloha č.4): 

Mělo by to ze zákona být, měl by se aktualizovat. Je důležitá mapa, kde je zakresleno, jak se 

bude odklízet sníh. Jsou tři varianty – podle důležitosti komunikace. Červená – do 4 hodin, 

žlutá-do 24 hodin a modrá-do 12 hodin. Barva označuje termíny odklizení. Černé jsou 

komunikace, které nebudou vůbec udržované. Mapa je dostupná na našem portálu. Vyjíždět 

se bude od 7 cm napadlého sněhu. Musí být daný nějaký limit. 

Starosta: někde je to benevolentní, ale v podstatě to bude fungovat jako každý rok. Jsou 

nasmlouvané dva traktory a obecní. Vše se cca do 12 hodin rozhrne.  

Ing. Žitník: ke mně je to problém s otáčením. Je nutné si to projít, aby se dalo s traktorem i 

otočit. Řešit to po částech. Odpověď: musíme mít schválen plán údržby, v reálu se bude jezdit 

jako dříve. 

Bc. Křenek: pokud někdo zjistí, že je to jinak, budou si stěžovat. Odpověď: takových míst 

není moc, to bude asi jediná výjimka. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje „Plán zimní údržby 2020-2021 místních a účelových 

komunikací obce Prostřední Bečva“ 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

BOD VI. OZNÁMENÍ CENY VODNÉHO 

Informoval starosta. (příloha č. 5) 

 

V letošním roce nedochází ke zdražení stočného – stanovuje Horní Bečva = 31,- Kč/m3. 

Vodné je v naší režii, udělala se nová kalkulace, bude se zdražovat na 31,- Kč/m3 s DPH. 

Čerpaly se dotace na vodojem, zavazujeme se vytvářet prostředky na obnovu. 

Kalkulace na příští rok – za odebranou vodu od Lesů ČR cca 480 tis. Kč (zdražení z 3,5 na 4,- 

Kč/m3), chemikálie, el. energie, mzdy, opravy atd.  



 

V roce 2021 ceny vodné a stočné 62,- Kč (11+31). Ceny Vak Vsetín – vodné 49,90 + stočné 

37,20. Nebude to udržitelné, vodovodní řád je z roku 1980-85, časem se bude muset 

opravovat. Vodojemy jsou opraveny. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kalkulaci vodného a stočného pro rok 2021 dle tabulky č. 

1, 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo vzato na vědomí 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu vodného na rok 2021 ve výši 31,00,-Kč včetně DPH  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje cenu stočného na rok 2021 ve výši 31,00,-Kč včetně DPH 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno 

 

 

BOD VII. NÁKUP A PRODEJ POZEMKŮ 

Informoval starosta 

 

- Prodej a koupě. Pozemky 3089/48 o výměře 62m2 a  629/5 a 633/10 o výměře 102m2 

- se řešily už dříve. Obecní pozemek jde přes zahradu a končí v RD. Výměnou 

pozemky pod cestou. Jsou zpracované odhady (obecní pozemek v zahradě 200,-/m2 a 

pozemek pod cestou 60,-/m2). Majitelka souhlasí.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. Č. 3089/48, k. ú. Prostřední Bečva o 

výměře 62m2 za cenu 200Kč/m2, celková cena 12 400,-Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje koupi pozemků parc. Č. 629/5 a 633/10, k. ú. Prostřední Bečva 

o celkové výměře 102m2 za cenu 60Kč/m2, celková cena 6 120,-Kč  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

- Koupě. Pozemek u sběrného dvora. Jedná se o louku, rozšířily by se skladovací 

prostory u dvora. Udělal by se přístřešek na skladování. Je to 379m2. Cena je odhadní. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje koupi pozemků parc. Č. 521 a 523/6, k. ú. Prostřední Bečva, dle 

geometrického plánu č. 2940-376/2020 o celkové výměře 379 m2 za cenu 150Kč/m2, celková 

cena 56 850,-Kč  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 



 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 

 

- Prodej. Pozemek u hřiště FK Prostřední Bečva: Řeší se rekonstrukce hřiště. Dotace na 

areály. Podmínkou je žadatel musí být majitele pozemku. Pozemek hřiště je v majetku 

obce a část soukromá. Pozemek se prodá FK a budou žádat o dotace na rekonstrukci 

hřiště.  

Ing. Mikulenka: kolik jsou dotace? Odpověď: 70% 

 

Starosta: projekt je hotový, pozemek bude převeden, měla by nám vyjít dotace 

 

Stodůlka: projekt rekonstrukce cca 5 mil? Odpověď: Ještě se budou dělat sondy škváry, neví 

se celková cena 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku parc. Č. 327/22, k. ú. Prostřední Bečva o 

výměře 220m2 za cenu 100Kč/m2, celková cena 22 000,-Kč FK Prostřední Bečva, z. s., IČ: 

48773930, sídlem Prostřední Bečva 427, 756 56  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

 

BOD VIII. INFORMACE O ČINNOSTI KEMPU 

Informoval starosta. (příloha č. 6) 

 

Porovnání loňský a letošní rok, náklady, obsazenost, tržby. 

Další informace sděluje dle přílohy účetní Ing. Legierská.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí ZO bere na vědomí informace o provozu Kempu pod 

Pustevnami 

Usnesení č. 16 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD IX. INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta. 

 

PUMP TRACK 

Projekt poprvé neprošel, nové vyhlášení dotace. Opět musí zastupitelstvo souhlasit s podáním 

žádosti. Náklady cca 1 mil Kč, dotace 80%. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci akce „Pumptracková dráha 

v Prostřední Bečvě" do Podprogramu MMR - 117D8210 - Podpora obnovy a rozvoje venkova 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 

 

CESTA ÚŘAD NÁVES 

Rekonstrukce komunikace od středu po obec, v příštím roce opravíme od splavu po SúS. Je 

zpracovaný projekt. Měl se měnit jen povrch, udělá se důkladnější oprava. Dotace do 10 mil 



 

Kč, ve výši 80%. Je řešený problematický úsek u Petřeků, kde není příkop na odvodnění. 

Opraví se všechny kanály, vodovodní uzávěry atd. V roce 2022 by se mohlo vše zrealizovat.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci akce „Oprava místní komunikace 

Prostřední Bečva v úseku náves - obecní úřad" do Podprogramu MMR - 117D8210 - 

Podpora obnovy a rozvoje venkova 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno 

 

 

PARKOVIŠTĚ ÚŘAD 

Souvisí s předcházející rekonstrukcí – oprava parkoviště u obce. Je tam dotační titul zvlášť – 

80% dotací 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci akce „Oprava stávajícího parkoviště 

Prostřední Bečva u obecního úřadu" do Podprogramu MMR - 117D8210 - Podpora obnovy a 

rozvoje venkova  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo schváleno 

 

 

STRATEGIE ROZVOJE OBCE 

Všechny projekty by měly být v strategii rozvoje obce. Jsou do něj doplněny oprava hřiště, 

parkoviště a zahrada v MŠ. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje strategii rozvoje obce  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

 

ZAHRADA MŠ II. ETAPA 

Žádost o dotaci se podávala do MAS, uspěli jsme. Probíhá výběrové řízení, realizace v příštím 

roce. 

 

CYKLOCHODNÍK 

Pracuje se na projektu. Do února by měl být zpracovaný. Pak vyřizování územního a 

stavebního povolení 

 

CYKLOSTEZKA 

Směr Hutisko – probíhá výběrové řízení, je 11 uchazečů 

 

CHODNÍK NA NOVOU 

Vše vyřízeno i se stavebním povolením. Řeší se rozpočet, aby se žádost stihla podat.  

 

KŘIŽOVATKA SDH 

Vyřízené platné územní rozhodnutí a vyřizuje se stavební povolení 

 



 

SOCIÁLNÍ BYTY 

Vybráni dva zájemci, žádostí nebylo mnoho 

 

CHODNÍK BACOV 

Studie se bude zpracovávat, teď se řeší cyklochodník do Kěnhyň 

 

PUSTEVNY KRAJE 

Koupený materiál na lavičky na Pustevny. Bude se umísťovat. Je to z dubového masívu. 

Laviček 20 stolů 7, po celém hřebeni k Pustevnám 

 

PARKOVIŠTĚ MŠ STŘED 

Vyřízený územní souhlas, může se zrealizovat. Ubere se zeleně u MŠ, parkování rodičů je 

problematické 

 

TRAKTOR 

Dotace na pořízení malotraktoru, je potřeba na chodníky, cyklostezky atd. Bude dotace ve 

výši 50%. tzn - půjčka a 50% nám z ní nemusíme vracet. Mělo by to vyjít.  

Stodůlka:  kolik cena? Odpověď: cca 1,8 mil Kč 

Barabáš: je v blízkosti servis? Odpověď: ano 

 

SDH KNĚHYNĚ 

Rekonstrukce kuchyňky a sálu. Jsou tam zednické práce. Budou se pořizovat stoly a židle. Sál 

je velice pěkný, největší v obci, dal by se využít. Měl by to zpracovat architekt, ať to vypadá.  

 

PD NA VODOVODY A KANALIZACE 

Rozšíření vodovodu v Kněhyních, na kopečky, v Bacově, vše se protahuje – covid. 

 

STUDIE PUSTEVNY 

Není dokončena studie dopravy na Pustevny – také covid 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí ZO bere na vědomí informace o investičních akcích 

Usnesení č. 21 bylo vzato na vědomí 

 

RADARY 

Ověření, radar měl být v polovině roku. Rožnov má dva, ale není dost pracovníků na 

zpracování. 

 

ZÁVODÍCÍ AUTA 

Problém – závodící auta v Kněhyních. Došlo ke stažení člověka. Řešení na kraji, nemohou 

s tím moc dělat. Budou bývat zásahy, noční výjezdy. Taky by to měla řešit hlídka z městské 

policie. To nás stojí peníze (1000,-/hod) 

Ing. Žitník – jezdili od lomu. Teď se stáhli k Zavadilce. Tam je největší problém, v obydlené 

části a husté dopravě.  

Bc. Uhlářova: jezdí i z Hutiska.  

Starosta: využívají každý kopec – Soláň, Pustevny, Troják atd. 

 

SNÍŽENÍ NÁJMU 

Žádosti na jaře byly schváleny. Podaná další žádost hospůdky u hřiště, nejsou fotbaly. Bufet u 

kurtů má již na podzim zavřeno, ale hospůdka měla být otevřena. Návrh – odpustit nájem 



 

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce souhlasí s odpuštěním nájmu pronajímateli nebytových prostor v budově 

č. p. 427 za období od 1. 9. 2020 do 31. 12. 2020 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 

 

KAVÁRNA 

Jsou noví nájemníci. Už otevřeno, ale bude se zase zavírat, z důvodu nařízení vlády. 

 

KADEŘNICTVÍ 

Dvě zájemkyně, vybraná Eva Macečková. V půlce února by měla otevřít.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí ZO bere na vědomí informace o radaru, závodících 

autech, kavárně a holičství 

Usnesení č. 23 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD X.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ  

Informoval starosta: 

 

Rozpočtové opatření č. 3 (příloha č. 7) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 3  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č .24 bylo schváleno 

 

 

BOD XI. POVĚŘENÍ K ROZPOČTOVÉMU OPATŘENÍ Č. 4 PRO ROK 2020 

Informoval starosta 

 

Konec roku, objeví se nějaké náklady, které nebyly v rozpočtu. Jedná se o pověření starosty, 

aby mohl jednat bez souhlasu zastupitelstva. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 4 k rozpočtu 

za rok 2020 pro operace za období od 1. 12. 2020 do 31. 12. 2020 bez určení konkrétní výše v 

Kč pro tyto rozpočtové změny: 

- přijetí a případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů 

- změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle platné rozpočtové skladby v 

případech přesunů příjmů a výdajů 

a pověřuje starostu k jeho provedení. Provedené rozpočtové změny budou předloženy v 

konkrétních částkách ke schválení zastupitelstvu na prvním zasedání roku 2021 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č .25 bylo schváleno 

 

 

BOD XII. RŮZNÉ 



 

Informovala místostarostka 

- smlouva o věcném břemenu. Projednávalo se v minulém zasedání. Stavba RD 

u Bernátků.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IP-12-8026895/VB/001, Prostřední Bečva, 

p.č.490/9, NNK“  pro kabelové vedení NN k parc. č. 490/9. 
Výsledek hlasování:       Pro 10                 Proti 0 Zdrželi se 0 

Usnesení č .26 bylo schváleno 

 

- výběrové řízení na svoz PDO – protahuje se, vše zavinila situace s covidem. Je 

to vše téměř hotové na výběrové řízení, stále se to odkládá.  

Ing. Mikulenka: stávající smlouva je platná, stále běží? Odpověď: ano, smlouva platí 

 

 

BOD XIII. DISKUZE 

 

Bc. Uhlářova: 

- Komunikace hlavní od mostu je vymletá. Odpověď: bude se opravovat. Je to 

krajská cesta 

- SPOZ – návrh změnit balíčky jubilantům za dárkové poukazy. Odpověď: 

určitě by to šlo, ale je to takové důstojnější s balíčkem. 

- 121 oslavenců, 1 zlatá svatba, nejstarší občan muž 97 let, žena 96 let 

 

Stodůlka: 

- Parkoviště záchytné – Ledové sochy. Nestihne se to do ledna. Bude to snad 

vyřešeno do pouti na Pustevnách 

 

Ing. Žitník: 

- Odtah auta – stojí v cestě, bude údržba sněhu 

- Sochy na Pustevnách, žádají na obci? Je to velká akce, Odpověď: žádají pouze 

stánkaři. My to nemůžeme řešit, že pořádají velkou akci. Můžeme zakázat 

stánkaře, jinak ne. 

 

Stodůlka:  možná hygiena by to mohla řešit. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi prověřit u KHS povolení akce Ledové 

sochy  

Usnesení č. 27 bylo uloženo 

 

 

V Prostřední Bečvě 18.12. 2020 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Mgr. Jučíková Zdenka, Ing. Mikulenka Jan   starosta Ing. Radim Gálik 

 


